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' pORTIC 
En un país tan mancat de tradició democràtica 

com el nostre (per desgràcia) un dia ens digueren 

que aquesta havia arribat i ens ho vam creure. 

Els fets que passen quotidianament, i darrera

ment de manera abundant a les nostres comar
ques, aigua, nuclears, residus, etc., etc. venen a 

demostrarque la democràcia que un dia diuen que 

va arribar, ademés de vigilada pels de sempre, 
anava també en favor dels de sempre, i en contra 

lògicament dels de sempre. 

Al poble, sobirà, amo i senyor, amen, an1en, li 

feren creure que tirant un paperet amb uns noms 

a una urna i no preocupant-sede res més, tot aniria 
millor, que ells, alguns polítics, pocs molt pocs, ja 
pensarien en tot i es preocuparien de tot, el poble 

tranquil, non1ésa votar de tant en tant. És clar, per 

al poble això tantbé era còmode, i va confiar en els 

polítics, en alguns polítics, i així ens van les coses. 

Ara el despertar ha estat an1arg a les nostres 

comarques. La gent, cada cop més gent, veu que 

s'ha d'estar al damunt dels polítics, pressionar-los, 

influir-los, i que les decisions siguin com més com

partides millor, que cal fer-los arribar allò que 

passa realment a les comarques, i no deixar-los 

planificar des de els seus còmodes despatxos cen

trals. 

Alguna cosa .s'està movent a les nostres terres, 

la gent està rebent una autèntica lliçó de democrà

cia, i a la curta la lliçó se l'hauran d'aprendre alguns 

pÜlítics, alguns polítics que són on són pels vots del 

poble que va confiaren ells, vots que no han dubtat 

a traïren benefici d'interessos molt concrets d'uns 

pocs, els de sempre. Però el poble és savi, i no es 

tornarà a equivocar. A les nostres terres haurà 

estat dur, però la gent comença a saber que és la 

democràcia. 
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VANDELLÒS, DEMOLICIÓ!! MANIFESTACIÓ AQUEST PASSAT DIUMENGE. 
Cinc mil persones esbronquen a socialistes, populars i convergents pel seu doble 
llenguatge en el tema nuclear. Es van clarificant posicions!!! Fora nuclears de la nostra 
terra!!! 

AQUEST DIUMENGE ASSEMBLEA DE LA COMUNITAT DE REGANTS. 

A les 10.30 i sense cap conflicte especial a la vista. És curios, quan no teniem plantà 
volíem aigua i regar, i ara que ho tenim tot, Ulldecona cada dia rega menys. 

VINT MILIONS PER A ~AVINGUDA O'CALLAGHAN. NO Hl VA "METRO". 

Inclou l'asfaltat i urbanitzat des de Plaça Catalunya fins les Escoles, una obra 
necessària que de tota manera ens sembla un pel cara. L'Ajuntament donarà 
explicacions no mai. 

PACTE QE ~AIGUA ~IU·PSC/PSOE: AIGUA QE ~EBRE A BARCELONA 
l AL PAIS VALENCIA. ELS POUS DE CASTELLO SON MOLT SALINITZATS. 

El suport al pla del transvassament a Barcelona, inclouria el suport al transvàs a les 
comarques de Castelló. Jo t'ajudo, tú m'ajudes. Jordi Pujol faria Països Catalans i 
posaria en marxa el canal Xerta-Riu Sènia. Segons ha manifestat Jaume Antich, a 
partir d'ara portarà personalment aquest tema, tot criticant que els parlamentaris 
socialistes no anessin a la cimera que es va fer a Saragossa sobre l'aigua, una cimera 
on només hi foren absents CIU i PSC-PSOE. Cal no ensenyar el llautó abans d'hora. 
En definitiva, serà el Congrés de Madrid qui aprovarà qualsevol transvàs, temps al 
temps. 

UNA DELEGACIÓ D'ULLDECONA VISITA LA XINA PER PROMOCIONAR 
ELS CARNAVALS, ELS CORREBOUS l LES QUINQUENNALS. 

Mentre l'empresa ANTAIX de la Sènia perd el temps parlant amb una delegació 
xinesa per anar a muntar una fàbrica de mobles, nosaltres promocionem les nostres 
festes a la recerca de divises. Ulldecona sempre amunt. 



e Donem la benvinguda amb satisfacció 
al número «Ü» de la publicació «PLANA 
ACTUAL», portaveu de !'ERC a 
ARNES (Terra Alta) i animem als com
panys d'aquella població a fer-ne molts 
més, tot oferint-los la nostra modesta 
col.laboració si en alguna cosa els podem 
ajudar. 

• Algú ens ha preguntat si no canviarem 
l'escut antic pel nou, per l'aprovat ara fa 
poc per l'Ajuntament. Francament és un 
tema que ni ens hem plantejat. D'entrada 
trobem el nou escut una mica «li~ht», 
descafeïnat, potser la manca de costum, 
però és que a més a més tampoc no 
compartim com és ben sabut, l'afecció 
del nostre Ajuntament per les corones, 
tot i que diuen que aquesta no te res a 
veure amb l'altra. En tot cas, si el canvi 

e Aquestasetn1ana passada 1noria a Ulldecona la 
sra. Cinta Gauxachs Ollé, àvia de tota una saga de 
futbolistes, RAGA porter del C.F. Ulldecona que 
es va retirar l'any passat, i dels gern1ans LWC I 
JUANDE GAUXACHS, dos excel.lents jugadors 
també del C. F. Ulldecona, encara que ara no 
juguen. El nostre condol a tota la seua família. 

e S'ha celebrat Junta General de i'ORFEÓ 
ULLDECONEC amb renovació de Junta, estat de 
comptes, etc. ja us informaren1 de com ha quedat 
la cosa. 

• Segons ens ha informat molt amablement Mª 
CINTA RUBIO, directora de la Biblioteca, s'estan 
acabant de donar els darrers tocs i fent les darreres 
reformes al nou local, a la Casa de Cultura. Sentbla 
que el 17 d'abril, si tot va bé, es podrà tornar a obrir 
al públic. 

• Les restriccions als crèdits i l'encariment d'a
questos, sembla que comencen a preocupar a 
diferents sectors industrials. 

Al nostre poble és evident que el del moble es 
pot veure afectat a la llarga, almenys així ho 
comencen a témer alguns empresaris. 

• El passat dijous dia 15 a la matinada moria 
sobtadament JOAN MASDEU, soci del ((FULL)) 
des de el prin1er dia, i familiar directe del redactor 
Josep-Lluís Millan. Tot just feia un mes i mig que 
s'havia jubilat cont a botiguer, i res feia suposarque 
pogués passar una cosa semblant. 

Jugador del C. f. Ulldecona als anys 40-50, va 
jugar també an1b la RAPITENCA i va tenir ocasió 
d'anar més an1unt, però va preferir sacrificar una 
possible carrera com a jugador, per ajudar la 
família i no abandonar el poble. Com a mostra 
d'homenatge ben senzill, publiquem una foto de 
MASDEU al vell can1p del Trinquet, actual Poli
esportiu. Descansi en pau. 

f:I 

respon a la necessitat d'oferir una nova 
imatge, pensem que s'hauria de comen
çar canviant d'altres coses més obsoletes 
i dolentes que no pas el vell escut. Qües
tió d'opinions i gustos, però la veritat és 
que el poble ha passat totalment del 
tema. 

o Recentment a Alcanar, ha quedat 
constituïda la nova Intercomarcal d'ERC 
de «TERRES DE L'EBRE», que ha 
quedat així de mdment: 

President: FRANCESC CID (Regidor 
d'Alcanar i ConsellerNacioiJal) 

Vice-president: JOAQUIM MIRA
LLES (Regidor d'Arnes i Conseller 
Nacional) 

Secretària: MARTA CID (d'Amposta i 
Conseller Nacional) 

EN RECORD DE JOAN MASDEU, PADRÍ, 
AMIC l HOME BO. 

Si ntai t'hagués dit que algun dia t'hauria d'es
criure unes línies, segur que mlaguessis dit: «Fes el 
favor de no posar res, que sempre vas en punye
tes». 

Avui, aquest «FULL>> que llegies sempre, porta 
unes línies que ntai hagués volgut escriure, les que 
més m'ha costat escriure en 107 números de 
«FULL)), entre els ntilers que porto escrites. 

El dolor,laràbia i la impotència davantd'un fet 
qU'e no te remei m'atabalen, tot sembla un mal 
somni que s'acabarà d'un moment a l'altre, i torna
ré a trobar-te pel carrer Major perfer l'habituat xe
rrada sobre el Barça, el que passa al poble, la 
canalla, o el que faràs ara que t'has jubilat. Sé que 

L-(.!\~I 
Tresorer: JOSEP LL. M!LlAN (d'Ull
decona i secretari del Consell Nacional) 

Agricultura: JOSEP M. SANCHO (Al
canar) 

Medi Ambient: ANDREU ERINES 
(Amposta) 

Cultura-Esports: "ISIDRE BALADA 
(Alcanar) 

Mitjans de comunicació: JOSEP LL. 
MILLAN 

Afers municipals: FRANCESC CID 

Arxiu de premsa: Anna Lussà (Arnes) 

• Acusem rebut també del número 7 de 
«LES CANYES», portaveu de !'ERC a 
ALCANAR, amb un interessant i pun
yentcontingut. Muà, muà ia seguir incor
diant. 

no t'agradaria que t'alabés, els que t'han conegut 
prou saben com eres i com vas actuar tota la vida. 
Per a mi, per als qui hem tingut la sort de lenir-te 
com fan1iliar, com antic, la teva absència per bé que 
inevitable, se'ns farà menys pesada sabent que la 
teua forn1a de ser és tan1bé ja la nostra, molts 
d'anys d'home senzill, bo i cordial ens han n1arcat 
definitivament. 

No et dic adéu, per a mi sen1pre seràs ben a 
prop, i perdona perhaverescritde tú públicament, 
t'ho devia. 

Josep Lluís Millan i Masdeu. 

NOTICIES FALSES 

POLÍTICA 

El President ha dit que ntoltes de les veritats que 
diu l'Oposició són falses. 

ECONOMIA 

Per fi el Sr. Pera ha pogut declarar en pau i ha dit 
que els rumors que corren sobre el seu afer són 
falsos. Que ell no ha guanyat 2.000 millones sinó 
uns quants més. 

CULTURA 

A l'última reunió s'aprovat cambiar la política de 
subvencions. 

D'aquí en endavant qui no vagi amb la rosa pel 
dayant: no vorà ni cinc. 

ESPORTS 

El President an1b llàgrin1es als ulls ha parlat clar i 
català: Ara quedaran els qui tenien que marxar 
(Salinas, Soler, Valverde, Aloisio, Onésimo, Cruif 
i els altres). 

I els q ui es tenien que quedar ... (ara no recordo els 
noms) ja poden anar fent les maletes. 

S'ha acabat lo que se daba. 

EL TEMPS 

Tot seguirà igu~I. 

Xavi Gausachs 12-3-90 



MARXEN ELS BOMBERS PROFES
SIONALS 

És cert que el Parc de Bombers es 
mantindrà obert, només faltaria que amb 
el cost que va tenir ara es tanqués, però 
també és cert que el servei no serà el 
mateix, per quant els bombers professio
nals que hi havia actualment seran desti
nats a d'altres poblacions, Amposta i 
Tortosa probablement. El Parc local 
quedarà doncs amb bombers voluntaris, 
i gràcies que hi siguin, però lògicament 
poden haver-hi més problemes en casos 
d'incendi, per quant els voluntaris tenen 
també la seua feina i no seran perma
nentment esperant-se al Parc. Que hi 
hagi sort. 

PRESSUPOSTOS-90 

Parlàvem la passada quinzena dels In
gressos als Pressupostos-90, i ara dona
rem un cop d'ull a les despeses, dins de les 
possibilitats que te un partit extra-parla
mentari a l'Ajuntament a l'hora de reco
llir informació, però som-hi, i les conclu
sions vosaltres. 

DESPESES PRESSUPOST-90 

Capitol 1. 
DESPESES DE PERSONAL l 

REPRESENTACIÓ: 51.827.733 

Retribucions bàsiques .......... 13.934.150 
De representació .................... 1.399.782 
Gratificacions ............................ 395.000 
Retribuc. complement. ........ 10.268.385 
Ajuda familiar ............................ 69.300 
Personal laboral i eventual .. 15.733.837 
Asseg. socials .......................... 3.952.000 
Pensions jub ............................. 517.314 
Ajut familiar passius .................. 36.000 
Quotes Municipals ................ 5.521.965 

Capitol 2 

DESPESES DE FUNCIONAMENT: 
93.510.543 

Oficina ....................................... 4.397.194 
Immobles (conserv.) .............. 5.302.481 
Immobles ................................ 4.438.937 
Dietes Regidors .................... 1.293.951 
Dietes Personal ........................ 588.500 
Vestuari .................................... 553.500 
Material tècnic ........................ 2.527.346 
Combustib1es, varis .................. 674.913 
Subm. aigua, llum .................. 5.737.453 
Prest. seveis (escombra.) .... 10.753.500 
Altres de funcionament ...... 20.198.124 
Conserv. rep. vehic. .................. %3.000 

Conserv. maq. instal. .......... 18.318.000 
Conserv. camins .................. 10.633.000 
Mobiliari .................................... 131.163 
Equip oficina 
(ampliació ordinador) .......... 5.107.000 
Eines i ferramentes .............. 1.027.641 
Altres mat. invent. .................... 874.840 

Capítol 3'. 
INTERESSOS FINACIERS: 13.432.489 

Interessos bancs .......................... 31.124 
Interessos Organism. .......... 13.401.365 

Capítol 4. 
SUBVENCIONS V ARIS: 6.491.640 

IVA .............................................. 836.579 
Recàrrecs L. Fiscal ................ 1.800.954 
Subvencions ............................ 3.483.000 
Atenc. benèfiques ...................... 371.107 

Capítol 6. 
OBRES - INVERSIONS: 53307.001 

Urbanització 
Avgda. O'Callaghan ............ 20.000.000 
Compra solars Pavelló 
(2on pag) ................................ 4.875.000 
Normes subsidiàries .............. 3.300.000 
Pavelló: Redacció i direcció 1.000.000 
Previsió memòries noves .......... 500.000 
Obres INEM .......................... 6.000.000 
Espais verds ............................ 3.000.000 
Pavelló cobert 2' fasse ........ 12.000.000 
Adquisició finques .................... 400.000 
Obres escoles ...................................... l 
Construcció nínxols .............. 1.000.000 
Bomba pou aigua (compra) 1.232.000 

Capítol 9. 

AMORTIZATCIONS PRÈSTECS: 
8.794.530 

A curt termini ...................................... l 
Llarg termini (Estat) ................ 110.000 
Larg termini (Diputació) .......... 700.000 
Llarg termini (E.C.L.) .......... 7.994.529 

D'entrada dir que és un pressupost 
poc ambiciós, més be moderat, una mica 
d'anar fent, i que aquesta sembla la tòni
ca segons hem pogut comprovar, dels 
Ajuntaments amb majoria socialista, 
com si fos una consigna. 

Prou coherent si tenim en compte de 
que l'any vinent hi ha eleccions i llavors si 
que caldrà fer un esforç i apretar més per 
fer més coses, tot i que aquí al poble, ara 
n'hi ha d'importants d'obres a inaugurar. 

Analitzant per capítols: les despeses 

de personal pugen52.000.000, gairebé un 
23% del pressupost. La veritat és que ens 
semblen molts de calés tenint en compte 
el personal fixo que té l'Ajuntament. 
Sobretot els gairebé 16.000.000 de perso
nal laboral i eventual, si no ens ho expli
quen ... 

Posant un exemple podríem dir que a 
un promig de 2.000.000 milions per tre
ballador, l'Ajuntament tindría 26 em
pleats treballant feguit. J a sabem que és 
exagerat, però ... 

Les despeses de funcionament repre
senten el 41'40 del pressupost, però cal
drà que s'explique millor aquesta partida 
que engloba molts aspectes del funciona
ment d'un Ajuntament. Veiem pressu
postats 10.633.000 per a conservació de 
camins, serà Veritat? D'aquest capítol 
caldrà seguir-ne parlant. 

L'Avgda. O'Callaghan costarà 
20.000.000, que no està gens mal, qui farà 
les obres? a dit? subhasta? Se'ns podria 
detallar el cost dels diversos apartats de 
l'obra?. 

Enguany ens gastarem 18.000.000 
amb el Pavelló, serà la 2ª fase. La partida 
d'Obres i d'Inversions s'emporta el 
23'34%. 

Finalment, entre interessos i amortit
zacions dels diversos crèdits contractats, 
enguany es pagaran 22.227 .019, un 9'70% 
del Pressupost. Fins aquí aquest petit 
anàlisi amb les dades de que disposem, 
aquí teniu també les subvencions consig
nades per enguany. 

SUBVENCIONS 

Revista ULLDECONA .......... 1.000.000 

Col.legi secretaris, interventors i Dipu-
tats ................................................ 10.000 

Vells de Vinaròs .......................... 50.000 

Lluita contra el càncer ................ 10.000 

Hospital Sta. Creu Tortosa ........ 30.000 

Consell Local d'Esports .......... 400.000 

Banda de Música .................... 1.000.000 

Federació Catalana Municipis .. 93.000 

Escola Musical Grup Escolar .... 50.000 

Conveni normalització 
llingüística .................................. 150.000 

Jornades Teatre .............. 1.990 400.000 

Viatges Culturals 

E.G.E. i B.U.P ........................... 150.000 

Challenge Ciclista del Montsià 60.000 
Escola solf. «Auba-Doménech» 80.000 

Total ........................................ 3.483.000 

11 



ACTUALITAT 

CURS DE PLANIFICACIÓ FAMILIAR 
Finalitzava aquesta setmana passada 

el Curs de Planificació Familiar que s'ha
vía vingut fent a i'ESPLAI durant la 
darrera quinzena. S'hi val a dir que tots 
els professionals assistents han quedat 
molt satisfets del nivell de l'ensenyança 
rebuda, i que ha regnat un ambient 
magnífic tots els clies. U na experiència a 
repetir en d'altres especialitats. La nostra 
enhorabona a tots els participants i en 
especial a l'organització. 

MANIFESTACIO DAVANT DE 
VANDELLÓS l 

Amb assistència de més de 5.000 per
sones segons diverses fonts i amb repre
sentació oficial dels principals partits ex
cepte de cru, va tenir lloc una nova ma
nifestació anti-Vandellòs I el passat diu
menge. 

No va haver-hi cap incident tret de 
l'esbroncada cap a Dionisio Garcia, par
lamentari tortosí del PSC, i J os ep Curt o, 
tortosí del PP i també parlamentari cata
là. Aquestos dos polítics recolliren la 
indignació de la gent per haver votat 
juntament amb CIU, NO AL TANCA
MENT de Vandellòs al Congrés de 
Madrid, després que tots tres partits 
votaren a favor de tancar al Parlament de 
Catalunya. Dionisio García no va poder 
ni parlar, en una esbroncada fenomenal 
que hagués anat cap a Jaume Antich, 
però aquest fou més vivet i no assistí a 
l'acte, ensumava el perill. 

Pel contrari, els parlamentaris d'IC, 
Víctor Gimeno i Latorre del COS, junta
ment amb Colom i Carod d'ERC foren 
aplaudits per la gent en reconeixement a 
la seua lluita anti-Vandellòs. 

Remarquem el fet, cal anar clarificant 
qui és qui, que CIU, PSC-PSOE i PP, 
votaren a favor de tancar Vandellòs al 
Parlament de Catalunya, a "Ulldecona 
aprovaren per unanimitat una moció en 
el mateix sentit, i a Madrid en canvi, allí 
on les seues cúpules clirigents poden 
decidir realment, votaren en contra de 
tancar, esperant al CONSEJO DE 
SEGURIDAD NUCLEAR que ara diu. 
que ells no són ningú per decidir res. Uns 
als altres es passen la pilota. 

A nosaltres ens agradaria de tota ma
nera, que el nostre Alcalde clarifiqués 
públicament la seua postura contradictò
ria actual, per això li preguntem: 

Vandellòs, si o no? Però de veritat, ara 
estem fets un envolic, encara que la res
posta ja la sabem: el que cligue el PSOE 
i avant. I el poble? Bous, correguda i 
coets ... i nuclears a la porta. 

LA VACADA SOLTA PEL MONTSIÀ 

No és la primera vegada que en par
lem, però és de total actualitat el fet de 
que els bous del Sr. Margalef vagin solts 
i sense control pel Montsià. Fa uns dies, 
uns veïns d'Ulldecona es van trobar la 
seua finca i totes les properes, amb 190 
bous per dintre. Els pastors diuen que 
tenen el material per fer tancats, però no 
diners per pagar els jornals. Sembla ser 
que l'assegurança cobreix tots els danys, 
però això no és cap solució per al propie
tari de la finca que perd collita o inclús 
veu malmesos arbres, ceps, etc. per no 
parlar de l'ensurt que produeix trobar-te 
així pel morro amb bous solts pel «mon
te». A qui cal adreçar-se per fer alguna 
cosa? o ens haurem de prendre la justícia 
pel nostre compte? Som un país civilitzat, 
o ca la Quica? Amb perdó per la Quica. 

LA TERRA 
• La Comunitat de Regants arruixarà 
aquest mes vinent tots els reguers, canals 
i sèquies que composen la seua xarxa de 
.distribució d'aigua. 

En total seran 250 km. de conduccions 
els que es mirarà de netejar d'herbes per 
a facilitar un millor servei. Han d'anar 
espai especialment els pastors amb els 
seus ramats, tot i que oportunament es 
farà una reunió amb ells per avisar-los. 
S'utilitzaran 200 l. de ROUNDUP. 

• La Generalitat de Catalunya ha intro
duït una millora important en l'assegu
rança agrícola d'enguany. Subvencionar 
amb un 25% la quantitat final que 'resul
tava a pagar en fer l'AGROSEGURO. 
No cal dir la importància de tenir la 
collita assegur¡tda en cas de pedra, vent, 
gelada, etc. 

• Aquest diumenge dia 25 tindrà lloc 
l'Assemblea General Ordinària de la Co
munitat de Regants amb el següent ordre 
del dia: 

1.- Lectura d'actes d'anteriors juntes. 

2.-Resultats pressupostos 1989 i apro
vació si procedeix. 

3.- Comentaris propera campanya de 
regs. 

4.- Renovació deia meitat de la Direc-
Sr. Alcaldè, és partidari de tancar tiva. 
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5.- Renovació d'un vocal del Jurat de 
Regs. 

6.- Precs i preguntes. 

• Passat segons sembla el perill de gela
des per a la fruita, es preveu que hi hagi 
una bo¡¡a campanya en quant a la produc
ció, però i pel que fa als preus? Si els 
preus fossin bons la gent treballaria la 
terra i faria millores i se'n preocuparia. 
Però en la comercialització estem peixos, 
i Ulldecona es perd un autèntic riu de 
riquesa que se'n va a d'altres butxaques i 
així la gent cada cop es desanima més. 
Ara bé, tota la culpa és dels altres? No 
serà que estan més ben organitzats? 
Serem a temps de fer-hi alguna cosa? 

ESPORTS 
FUTBOL 

Dia 11-3-90 

ULLDECONA 0-0 LA CANONJA 

En un partit dolent, l'Ulldecona no li 
va poder marcar cap gol a un equip que 
no era res de l'altre món. La millora que 
s'havia vist en els darrers partits a casa, no 
es va confirmar aquest diumenge, i es va 
escapar un altre punt del nostre camp, 
que al final ens pot fer molta falta. 

Fou un partit avorrit, amb poques oca
sions de gol i amb molt de desencert per 
part del nostre equip, tot i que individual
ment algun jugador va estar al seu nivell 
habitual. Jugaren: ROCA; TOMÀS, 
SAMPER, VICENT, LEON, ARNAU, 
SUSO, MILLAN, MORELLÓ, RA
MON i ESCUDERO. (AMADEU per 
RAMON i SANSANO per SUSO a la 
segona part.) 

Reddis - S. Pere S. P. o-o 
Ulldecona - Canonja 0-0 
Rapitenca - Llorenç 2-0 
AniP!Jlla - Vendrell 2-0 
Calafell - Mora d'Ebre 5-0 
Cambrils - Amposta o-o 
L'Ametlla M. - Alcanar 2-0 
Valls - lnd. Reus 3-1 
P. Mafumet - La Cava 6-0 

Valls 2415 a 1551838+14 
Amposta 24 12 9 3 42 28 33+11 
Cambrils 24 11 7 6 27 18 29 +5 
Calafell 24 9 10 5 46 S6 28 +4 
Lacava 2411 6 7312328 +4 
L'Ametlla M. 24 10 7 7 32 28 27 +3 
Rapitenca 24 11 4 9 43 31 26 
Reddls 24 10 5 9 43 34 25 -1 
S.Peres. P 24 9 7 8343425 +1 
Canonja 24 5 15 4 3133 25 + 1 
Alcanar 24 10 4 10 26 34 24 +2 
Ampolla 24 5 12 7 26 30 22 -4 
Vendrell 24 8 4 12 30 43 20 -4 
Jnd. Reus 24 6 7 1127 35 19 -3 
Ulldecona 24 5 7 12 40 53 17 -9 
Mora d'Ebre 24 7 3 14 25 49 17 -5 
Llorenç 24 5 6 13 27 39 16 -e 
P. Mafumet 24 5 3 16294613·-11 


